
 

 

Gyrobehandling av Drammensvassdraget  
m/ Lierelva og Sandeelva 

DAGSSEMINAR DRAMMEN BIBLIOTEK / UISN  

LØRD. 09. NOV KL. 11.00 – 15.00 

Arrangør:  NJFF-Buskerud 

10.30              Oppmøte, registrering, kaffe 

11.00 Velkommen – praktisk info 

11.15 Gyro i Drammensvassdragene – historikk og status.                          
(Morten Eken - lokal koordinator for bevaring av laksefisk i           
Drammensregionen).                                                                                         
Når og hvordan kom gyro til Drammensvassdraget? Hvilke 
konsekvenser fikk det og situasjonen i dag. 

11.30 «Er det ikke bare å sette i gang snart»?                                                

(Karsten  Butenschøn – seksjonssjef, leder for 

koordineringsgruppa hos Statsforvalteren).                                                                                          

Organisering, fremdrift og tidsplan. Hvem har ansvar for hva, 

erfaringer og dilemmaer i forhold til en så kompleks 

behandling. 

12.00 Kaffepause 

12.10 Behandlingsalternativer  Rotenon vs Klor?  
(Helge Bardal  - Veterinærinstituttet,  hovedansvarlig for 
behandlingsprosessen). 

• Hvilke behandlingsalternativer finnes.  

• Hva vil bli brukt  i dette komplekse prosjektet. 

• Innleid mannskap og frivillighetens rolle i det praktiske 
arbeidet. 
 

12.40 Klormetoden                                                                                 
(Anders Gjørwad Hagen –  Prosjektleder for klormetoden. NIVA 
(Norsk Institutt for Vannforskning).  Hvordan brukes klor til 
bekjempelse av gyro?  Historikk og erfaringer.                                                                                                                                   

13.00 Enkel lunsj 



 

 

 
13.20 
 
 
 
 
 
 
14.00 
 
 
 
 
 
14.30 
 
 
 

Bevaringsplaner - Bevaring av Ikke-anadrome arter.                                                              
Sunniva Eide Sunde, - Statsforvalteren.  
Deler av hovedvassdragene og spesielt brakkvannssonene 
rundt alle de tre berørte elvene er svært artsrike. Hvilke 
utfordringer har vi, hvem har ansvaret og hva kan gjøres for å 
ta vare på disse artene? 
 
Bevaringsplan for laks og sjøørret.                                                        
(Kristin Bøe - Veterinærinstituttet) 
Erfaringer og fra tidligere aksjoner og hva som konkret er 
planlagt for de ulike vassdragene Drammenselva, Lierelva og 
Sandeelva.  
 
Oppsummering og spørsmålsrunder 
                                                                           
 
 

Senest 15.00 SLUTT 
 
 
 
 
 

  

 


